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Protokół Nr L/2018 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 12 października 2018 r. 

 

L Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się  

12 października 2018 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim przy  

ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1400,  

a zakończyły ok. godz. 1530. 

Przed rozpoczęciem obrad odbyło się wręczenie wyróżnień i podziękowań. Państwo Marlena  

i Wojciech Wydorscy otrzymali wyróżnienie za uzyskanie przez nich tytułu laureata  

w województwie warmińsko-mazurskim XVI Konkursu „Bezpieczne Gospodarstwo Rolne”. 

Podziękowania i puchary otrzymali również przedstawiciele Ochotniczych Straży Pożarnych, 

którzy zwyciężyli w VI Wojewódzkich Zawodach Sportowo - Pożarniczych OSP. W kategorii 

żeńskiej 1. miejsce zajęła OSP Gwiździny, a 2. miejsce - OSP Grodziczno, zaś w kategorii 

męskiej 5. miejsce osiągnęli strażacy z OSP Ostaszewo.  

Ad. 1  

 Otwarcie L Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny Maciej Sikorski,  

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, szefowie służb i naczelnicy Starostwa 

Powiatowego (lista - załącznik nr 3), 

- przedstawiciele mediów: Marcin Zalewski z Gazety Nowomiejskiej oraz Marcin 

Sarnowski z TV NML /podczas wręczenia wyróżnień/ 

Na salę obrad wszedł radny Paweł Dreszler. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 16 radnych. 
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Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 16 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecna była radna Agnieszka Stajszczak.  

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, żeby Sekretarzem obrad był radny Marek Piątkowski. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radny 

Piątkowski wyraził zgodę. Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który radni otrzymali w materiach sesyjnych 

(załącznik nr 4) oraz wniosek Zarządu o rozszerzenie porządku o korektę do budżetu (załącznik 

nr 5).  

Zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do porządku obrad. Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 16 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie L Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLIX Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Nowomiejskiego w roku 

szkolnym 2018/2019. 

9. Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/291/2017 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018 – 2034 ze zm. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/292/2017 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2018 r. ze zm. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu 

realizowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w roku 2018. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu 

Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę okresu obowiązywania umów 

najmu lokali użytkowych Nr 213, 214, 216 i 217 w budynku administracyjno-biurowym przy ul. 

Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego w Zespole 

Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Technikum im. Noblistów Polskich  

w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

17. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

18. Podsumowanie V kadencji Rady Powiatu. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie obrad L Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XLIX Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad XLIX Sesji Rady Powiatu Andrzej Lewandowski poinformował, że zapoznał się  

z protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Radny wnioskował o przyjęcie protokołu bez 

odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XLIX/2018. „Za” 

głosowało 16 radnych. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 07 

września do 04 października 2018 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 29 sierpnia 

oraz 06 i 13 września  2018 r. (załącznik nr 6) 
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Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta Andrzej Ochlak przedstawił uzupełnienie sprawozdania: 

- 17.09 – negocjacje w sprawie wykupu gruntów w związku z modernizowanym odcinkiem drogi 

Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór; 

- 18.09 – posiedzenie Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego; podpisanie aktu notarialnego 

(służebność na przeprowadzenie linii energetycznej); 

- 20.09 – spotkanie z Burmistrzem Miasta oraz Wójtami Gmin na temat wspólnych działań na rzecz 

Szpitala Powiatowego; posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku; 

- 21.09 – obchody 160-lecia Liceum Ogólnokształcącego w Nowym Mieście Lubawskim; 

- 25.09 – spotkanie Starosty i Dyrektora Szpitala z Dyrektorem olsztyńskiego Oddziału Narodowego 

Funduszu Zdrowia Andrzejem Zakrzewskim – Starosta poinformował, że w dalszej części obrad 

Dyrektor szpitala przedstawi ustalenia ze spotkania; 

- 26.09 – konferencja dla organizacji pozarządowych połączona ze szkoleniem z RODO; 

- 30.09 – powiatowe obchody 100-lecia odzyskania niepodległości oraz 20-lecia samorządu 

powiatowego; 

- 3.10 – posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia; kontrola 

realizacji inwestycji Małe Bałówki – Szafarnia;  

- 10.10 – powiatowe obchody Dnia Edukacji Narodowej; 

- 9.-11.10 – kompleksowa kontrola obronności województwa warmińsko – mazurskiego – w naszym 

powiecie kontrola objęła jedynie stały dyżur; 

-11.10 – wojewódzkie obchody 20-lecia samorządu wojewódzkiego.  

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Dyrektora Szpitala Powiatowego. 

Dyrektor Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o.o. Bogumił Kurowski 

poinformował, że po ośmiu miesiącach szpital ma stratę w wysokości 1 347 tys. zł. Kontrakt z NFZ  

w zakresie PZS (podstawowe zabezpieczenie szpitalne) na 2018 r. wykonywany jest w 100%, ale   

w stosunku do ryczałtu z 2017 r. stanowi to 94%. Należy jednak pamiętać, że dwa oddziały działają  

w ograniczonym zakresie, w warunkach które ograniczają możliwości terapeutyczne. Wskaźniki 

wykorzystania łózek są zbliżone do wskaźników wojewódzkich. Niekorzystny wynik finansowy 

wynika z tego, że do 1 stycznia 2018 r. szpital funkcjonuje na ryczałcie zmniejszonym średnio o 100 

tys. zł. miesięcznie. Dyrektor poinformował, że apelował do NFZ i Ministra Zdrowia o pozostawienie 

ryczałtu na poziomie z IV kwartału 2017, ale prośby te nie przyniosły skutku, przynamniej na razie. 

Około 100 tys. zł stanowią zobowiązania NFZ względem szpitala, które zostaną uregulowane pod 

koniec tego roku lub na początku następnego. Chodzi głównie o badania wykonywane przez 
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pracownię endoskopową. Pracownia ta wykonuje chyba najwięcej badań w całym województwie  

(w 2017 r. – 2 300 badań). Do pracowni trafiają pacjenci także spoza powiatu. Gdyby nie wsparcie ze 

strony powiatu, sytuacja szpitala byłaby katastrofalna. W tym roku powiat dokapitalizował powiat 

kwotą ok. 1 mln zł. Na obecną chwilę szpital nie ma zobowiązań wymagalnych. Mimo, że budżet na 

2018 r. jest wyższy o 0,9, na działalność szpitala pieniędzy jest mniej, ponieważ wzrost wynagrodzeń 

to ok. 1 mln zł więcej, rok do roku. Nasz szpital nie jest odosobniony, w podobnej sytuacji jest wiele 

szpitali. Ogólnopolski Związek Pracodawców Szpitali Powiatowych oraz Związek Powiatów Polskich 

wystąpił z apelem, w którym prosił o zwiększenie wyceny procedur o 15% (nie o zwiększenie ilości 

procedur, tylko o zwiększenie ceny jednostkowej), wprowadzenie etatyzacji stanowisk pielęgniarskich 

oraz wprowadzenie szkoleń specjalizacyjnych także w szpitalach powiatowych. Na razie nie ma 

odzewu na ten apel. Do 15 października powinna być znana wielkość ryczałtu, określająca wielkość 

finansowania szpitala w okresie od 1 lipca do końca 2018 r. W tej chwili nie jest znana ta kwota. 

Funkcjonowanie w warunkach niepewności nie jest łatwe. Na spotkaniu z Dyrektorem Zakrzewskim 

pojawiła się informacja, że może znajdzie się dodatkowa kwota dla nowomiejskiego szpitala  

w wysokości 100 tys. zł. Szpital ma nadzieję na wyższy ryczałt, ale z informacji przekazanych przez 

Ogólnopolski Związek Pracodawców Szpitali Powiatowych wynika, że wielkość ryczałtu na II 

półrocze będzie na podobnym poziomie, co w poprzednim okresie rozliczeniowym, wobec czego 

Związek wzywa do niepodpisywania umów. Podobne stanowisko do tego jakie wystosował Związek, 

wystosowało 18 szpitali powiatowych i miejskich z terenu naszego województwa. Jest też apel, aby  

w przypadku braku wzrostu ceny jednostkowej za procedury, nie podpisywać aneksów do umów, ale 

oczywiście każdy szpital zrobi jak uważa; trudno będzie o jedność i solidarność w tym względzie.  

Dyrektor Kurowski poprosił o opinię Radę Nadzorczą i Zgromadzenie Wspólników w kwestii aneksu. 

Zdaniem Dyrektora, jeżeli nie będzie wzrostu ceny jednostkowej, aneksu nie należy podpisywać. 

Jeżeli dojdzie do podpisania aneksu na dotychczasowych warunkach, należy liczyć się z tym, że 

powiat w przyszłym roku znów będzie musiał dokładać do bieżącej działalności szpitala; jako 

niejedyny zresztą, bo wiele powiatów dokłada do bieżącej działalności szpitali. W przypadku naszego 

szpitala chodzi o kwotę 1,5 – 2 mln zł. Jeżeli chodzi o sytuację organizacyjną szpitala, w tej chwili 

kadra lekarska jest zabezpieczona w 100%. Obsada pielęgniarska też jest zabezpieczona. Niedawno 

Dyrektor podpisał umowę z kwidzyńską Powiślańską Szkołą Wyższą, która realizuje szkolenia  

w zakresie licencjatu i magisterium dla pielęgniarek. Pielęgniarki będą odbywać szkolenia w naszym 

szpitalu i jest szansa, że po zakończeniu studiów, podejmą pracę w naszej lecznicy. Jeżeli chodzi  

o lekarzy, pozyskano czworo lekarzy spoza terenu powiatu. Na zakończenie Dyrektor podziękował 

Radzie Powiatu za zrozumienie dla spraw szpitala, w szczególności za dokapitalizowanie, za 
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przeprowadzenie remontu oddziału chirurgii, na który pacjenci i pracownicy czekali prawie 30 lat. 

Dyrektor wyraził nadzieję na współpracę z gminami jeżeli chodzi o pierwsze wyposażenie 

wyremontowanego oddziału. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. Radni nie mieli pytań. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 

Radni nie mieli wniosków i zapytań. 

Z sali obrad wyszedł p. Marcin Zalewski. 

Ad. 8  

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Nowomiejskiego w roku 

szkolnym 2018/2019 

Informacja, która radni otrzymali na tablety stanowi załącznik nr 7. Na wspólnym posiedzeniu 

komisji przed sesją, Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji Barbara Orłowska 

przedstawiła radnym prezentację multimedialną na ww. temat.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma do tego tematu pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 9 

Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych 

Starosta odczytał informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych (załącznik nr 

8). 

Przewodniczący odczytał informację z analizy oświadczeń radnych (załącznik nr 9). 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma do tego tematu pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/291/2017 Rady Powiatu  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018 – 2034 ze 

zmianami po korekcie 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr L/364/2018 (załącznik nr 10) 

podjęto jednogłośnie.  
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Ad. 11 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/292/2017 Rady Powiatu  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2018 r. ze zmianami po korekcie 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr L/365/2018 (załącznik nr 11) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu 

realizowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w roku 2018 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr L/366/2018 (załącznik nr 12) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 13 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu 

Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019” 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr L/367/2018 (załącznik nr 13) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę okresu obowiązywania 

umów najmu lokali użytkowych Nr 213, 214, 216 i 217 w budynku administracyjno-

biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr L/368/2018 (załącznik nr 14) 

podjęto jednogłośnie. 

 



 

8 

 

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego w Zespole 

Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr L/369/2018 (załącznik nr 15) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

 Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Technikum im. Noblistów Polskich w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr L/370/2018 (załącznik nr 16) 

podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszedł radny Jacek Rydel. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 15 radnych.  

Ad. 17 

 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Wniosków i zapytań nie było. 

Ad. 18 

Podsumowanie V kadencji Rady Powiatu 

Przewodniczący przedstawił sprawozdanie z pracy Rady Powiatu V kadencji (załącznik nr 17)  

Następnie głos zabrał Starosta Andrzej Ochlak.  

Starosta na wstępie powiedział, że do 16 listopada trwa kadencja Rady Powiatu, niewykluczone, 

że konieczne będzie zwołanie jeszcze jednej sesji. Jeżeli chodzi o mijającą kadencję, od samego 

jej początku widać było ciągłość pracy, ciągłość zamierzeń zapoczątkowanych jeszcze  

w poprzedniej kadencji. Poprzednia Rada przyjęła plan modernizacji i remontów dróg 

powiatowych i to, co w nim ujęto, było realizowane. Nie wszystko udało się zrealizować, 

prawdopodobnie dwie drogi zostaną do remontu, ale większość sukcesywnie realizowano. 

Kolejny przykład – budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

Wybudowano obiekt, który powstał w nieco okrojonym kształcie, ale powstał. Rada podjęła się 

niełatwego zadania jakim jest remont oddziału chirurgicznego Szpitala Powiatowego. To główne 

inwestycje, ale realizowano także szereg pomniejszych zadań, projektów m.in. projekty szkolne 

tj. Erasmus+, pracownia CET, kursy zawodowe dla młodzieży. W V kadencji przeprowadzona 
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została także termomodernizacja budynku Komendy Powiatowej PSP. Jeżeli chodzi o szpital, 

Dyrektor wskazał w czym jest problem. Problem tkwi w tym, jakimi kwotami powiat dysponuje 

– powiat bazuje na subwencjach i dotacjach. Można gospodarować tylko takimi środkami, jakie 

wpłyną do budżetu. Powiat nie ma udziału w dochodach budżetu państwa; dochodów stałych, 

niezależnych od koniunktury. Brakuje stałości i pewności dochodów samorządu. Od tego zależą 

plany inwestycyjne. Trudno planować inwestycje, nie mając pewności jaka będzie wysokość 

dochodów. Przy niedużym budżecie powiatu, wydatki inwestycyjne, majątkowe, i tak wyglądają 

bardzo dobrze. To też zasługa Rady, która przez 4 lata podejmowała mądre decyzje. Większość 

decyzji zapadało jednomyślnie. Starosta odniósł się do zbliżających się wyborów – stwierdził, że 

nie można obiecywać przysłowiowych gruszek na wierzbie, tylko mówić prawdę. Za 5 lat 

wyborcy rozliczą kolejną Radę. W trakcie kampanii wyborczej padło stwierdzenie: „oddłużymy 

szpital”. To nie jest możliwe, bo szpital nie ma długów. Ma bieżące problemy finansowe. 

Większość szpitali powiatowych generuje straty, ale nie ma woli, żeby ten problem rozwiązać 

kompleksowo. A zdrowie jest najważniejsze. Starosta dodał, że gdyby nie środki zewnętrzne – 

czy to unijne czy z budżetu państwa, nie można byłoby wykonać tylu zadań inwestycyjnych. 

Wnioski pisane do programów uzyskują wysoką punktację. Za to należą się pracownikom 

Starostwa i jednostek organizacyjnych podziękowania. Starosta dodał, że te 4 lata dla niego 

samego też były dużym wyzwaniem. Szczególne słowa podziękowania skierował także do p. 

Skarbnik i p. Sekretarz. Na zakończenie złożył wszystkim serdeczne podziękowania. 

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Koszewski podziękował Przewodniczącemu Rady za 

sprawne, spokojne kierowanie pracami Rady.  

/wręczenie podziękowań i pamiątek/ 

Ad. 19 

Sprawy różne 

Nikt nie zabrał głosu w sprawach różnych. 

Ad. 20 

Zakończenie obrad L Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady L Sesji piątej kadencji 

Rady Powiatu. 

     

 Protokół sporządziła:           Przewodniczący Rady Powiatu 

  Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 


